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PROTOKÓŁ Nr XI/07 
 

z obrad XI sesji Rady Gminy w Grębocicach 
odbytej w dniu 21 czerwca  2007 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Grębocicach 
 
Godzina rozpoczęcia sesji 15.30, godzina zakończenia 17.00 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy Grębocice Pan Roman Jabłoński, 
- Skarbnik Gminy Grębocice Pani Barbara Jurcewicz, 
-     Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego Pani Joanna Idziak, 
-     Pan Marek Wiland właściciel  Biura Urbanistycznego Ekoland, 
-     Pani Marzena Wolny przedstawiciel Biura Urbanistycznego Ekoland, 
-      oraz sołtysi wsi.  
 
Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załączniki do protokołu 
 
ZAŁ. Nr 1, 2, 3 

CZĘŚĆ PIERWSZA 
SPRAWY REGULAMINOWE  

 
Ad. 1) 
Otwarcie sesji i powitanie 
 
Przewodniczący Rady Gminy w Grębocicach Pan Marian Wójcikowski dokonał otwarcia XI sesji 
Rady Gminy w Grębocicach oraz powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Ad. 2) 
Stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe w sesji aktualnie uczestniczy 15 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 
Ad. 3) 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
 

Przewodniczący obrad Pan Marian Wójcikowski odczytał proponowany porządek obrad.  
1. Otwarcie sesji Rady Gminy w Grębocicach. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 23 maja  2007 r. 
4. Informacja o pracy Wójta między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Grębocice,  
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b/ przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
górniczego „Głogów Głęboki – Przemysłowy” oraz powiązanych z nim funkcjonalnie innych 
obszarów w granicach  administracyjnych gminy Grębocice, 
c/ ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grębocicach, 
d/ zmian budŜetu gminy Grębocice na rok 2007r. , 
e/   ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w 
tabeli wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w 
Grębocicach.  
5. Sprawy róŜne. 
 
Pan Marek Pakiet złoŜył wniosek o dopisanie punktu 6 o treści „Wnioski i interpelacje radnych i 
sołtysów” oraz złoŜył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 5 lit. „a” i „b” dotyczącego podjęcia 
uchwał w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Grębocice oraz uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego „Głogów Głęboki – 
Przemysłowy” oraz powiązanych z nim funkcjonalnie innych obszarów w granicach  
administracyjnych gminy Grębocice.  
 
Wnioski Pana Marka Pakieta przyjęto jednogłośnie. 
 
Porządek obrad po zmianach:  
1. Otwarcie sesji Rady Gminy w Grębocicach. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 23 maja  2007 r. 
4. Informacja o pracy Wójta między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grębocicach, 
b/ zmian budŜetu gminy Grębocice na rok 2007r. , 
c/ ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w 
tabeli wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w 
Grębocicach.  
6. Wnioski i interpelacje radnych i sołtysów  
7. Sprawy róŜne 
 

CZĘŚĆ DRUGA 
OBRADY 

Ad.1) 
 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 23 maja 2007 r. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  
Protokół z obrad XI sesji Rady Gminy w Grębocicach przyjęto jednogłośnie. 
 
Pan Marek Pakiet poprosił Przewodniczącego Rady Gminy o przestrzeganie Regulaminu Rady 
Gminy w kwestii interpelacji i wniosków składanych przez radnych i sołtysów, na które odpowiedź 
powinna być udzielona najpóźniej na następnej sesji.  
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Ad.2) 
Informacja o pracy Wójta w okresie między sesjami. 
 
Wójt Gminy Grębocice przedstawił umowy i zarządzenia podpisane w okresie między sesjami. 
Wykaz umów i zarządzeń stanowi załącznik Nr 4 i 5 do protokołu. 
 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe uczestniczył w spotkaniu dotyczącym funduszy unijnych. 
Najprawdopodobniej jeszcze w tym roku ruszy program Regionalny Program Operacyjny i na 
przełomie listopada – grudnia moŜna będzie składać wnioski. Będzie równieŜ moŜliwość 
dofinansowania z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Na dzień dzisiejszy robimy te zadania, 
które nie otrzymają dofinansowania z innych źródeł. Gro zadań, które są wpisane do realizacji na ten 
rok będą kwalifikowały się na dofinansowanie. Z tego względu niektóre zadania odsuwane są w 
czasie np. budowa świetlicy w Trzęsowie. Ta inwestycja kwalifikuje się do programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich. Na pewno ogłosimy procedurę przetargową na przedszkole jesteśmy na etapie 
przygotowania specyfikacji. Rozmawiałem ze Starostą w sprawie dofinansowania budowy 
kanalizacji w Trzęsowie. Starosta złoŜył wstępną deklaracje, Ŝe dołoŜy 100 tys. zł. a kosztorys 
opiewa na ok. 1 mil przy czym część pieniędzy będzie pochodziło z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, wniosek juŜ został złoŜony.  
Uczestniczyłem w spotkaniu w Starostwie dotyczącego budowy obwodnicy w Grodowcu. Są 
deklaracje KGHM, Starostwa i Gminy Polkowice co do budowy obwodnicy.  
 
Pani Anna Mirska zadała pytanie dlaczego nie skonsultowano podwyŜki ceny wynajmu świetlic z 
Radą Gminy i dlaczego przedszkole w Krzydłowicach płaci za wynajem pomieszczenia. 
 
Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe propozycja zmian miała trafić na poprzednią sesję, nie ukrywam Ŝe 
tego niedopilnowałem. Podjąłem taką decyzję, gdyŜ opłaty które mamy w stosunku do mienia które 
posiadamy są bardzo niskie. Świetlice są udostępniane za darmo na cele społeczne dla wsi. 
Utrzymanie i remonty świetlic kosztują duŜo a pieniądze w wynajmu są niewielkie. Ja nie chce 
zarabiać na świetlicach , ale chcę w części pokryć ich remont i utrzymanie.  
JeŜeli chodzi o opłaty wnoszone przez przedszkole, ale i teŜ  przez Gminną Komisję Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych z tytułu  opłat za dzierŜawę pomieszczeń spowodowane jest to 
rozdzieleniem kosztów.  
 
Pan Marek Pakiet poprosił, Ŝeby cennik za wynajem świetlic opublikowany został w Internecie,  
gazetce „Wieści Gminne” oraz wisiał w kaŜdej świetlicy.  
 
Ad.3) 
Podjęcie uchwał 
 
Ad. 3a ) 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Grębocicach  
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, Ŝe projekt uchwały 
został omówiony na  posiedzeniu Komisji  i uzyskał pozytywna opinię. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego, uchwałę w sprawie ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Grębocicach podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Uchwała Nr XI/39/2007 stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3b ) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy Grębocice na rok 2007r 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, Ŝe projekt uchwały 
został omówiony na  posiedzeniu Komisji  i uzyskał pozytywna opinię. 
 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego uchwałę w  sprawie zmian budŜetu gminy Grębocice na rok 2007r 
podjęto 15 głosami „za”.  
 
Uchwała Nr XI/40/2007 stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3c ) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w tabeli wynagrodzeń dla pracowników 
zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Grębocicach 

 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, Ŝe projekt uchwały 
został omówiony na  posiedzeniu Komisji  i uzyskał pozytywna opinię. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W wyniku głosowania jawnego uchwałę w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w tabeli wynagrodzeń dla pracowników 
zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Grębocicach  podjęto jednogłośnie 15 
głosami „za”. 

 
Uchwała Nr XI/41/2007 stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4) 
Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów. 
 
Pan Marek Pakiet zwrócił uwagę, Ŝe pobocze drogi powiatowej z Rudnej do Krzydłowic jest bardzo 
wysokie co powoduje Ŝe woda podczas deszczu nie spływa do rowu tylko płynie prosto do wioski. 
Nasypy na poboczu utworzyły się przez sypanie piasku w okresie zimowym i oczywiście nie zostały 
po zimie sprzątnięte a na dzień dzisiejszy są zarośnięte. Proszę wystosować pismo do powiatu z 
prośbą o wyrównanie poboczy.  
Druga poruszona sprawa dotyczy budowy chodników we wsi Krzydłowice. Czy jest szansa, Ŝe w 
pierwszej kolejności chodniki połoŜone zostaną w Krzydłowicach.  
 
Wójt odpowiedział, Ŝe są pieniądze i moŜna chodnik połoŜyć ale czy w pierwszej kolejności  
Krzydłowice, to juŜ musicie Państwo radni podjąć decyzje sami. Dodał, Ŝe nie widzi problemu Ŝeby 
rozpocząć od Krzydłowice.   
 
Pani Anna Mirska zadała pytanie co z remontem kaplicy w Buczu.  
Wójt odpowiedział Ŝe na dzień dzisiejszy sprawa dofinansowania remontu kaplicy w Buczu nie 
została poruszona.  Proboszcz jest na urlopie a pod koniec lipca przychodzi nowy proboszcz do 
parafii w Rzeczycy i w tedy będziemy mogli rozmawiać o dofinansowaniu remontu.  
 
Pan Marek Pakiet zgłasza, Ŝe w świetlicy w Krzydłowicach przecieka dach. 
 
Pan Jan Janus prosi o wyłoŜenie chodnika kostką przed świetlicą   w Starej Rzece. 
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Wójt Gminy przypomniał, Ŝe wniosek składa sołtys a Państwo radni głosują i decydują czy dany 
wniosek ma być zrealizowany. BudŜet jest uchwalony na cały rok, i trzeba nim tak gospodarować 
Ŝeby nie zabrakło pieniędzy na koniec roku.  Pod koniec roku pieniąŜki które zostają z przetargów 
przesuwamy na inne inwestycje 
 
Pan Zdzisław Grębski zadał pytanie na jaki cel zostaną przesunięte pieniądze które zostały z 
przetargu na odbudowę rowu w Kwielicach. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe trzeba zrobić dwa przepusty, a to teŜ kosztuje i to nie mało. A w trakcie prac 
moŜe wyniknąć dodatkowa robota za którą teŜ trzeba zapłacić. PieniąŜki nie są zapisane tylko na 
Kwielice ale na całą gminę, i jeŜeli pieniądze zostają to staramy się na ternie całej gminy cos zrobić.  
 
Zdzisław Siwiński zadał pytanie kiedy zostaną wyłoŜone przestanki.  
Wójt odpowiedział, Ŝe przystanki zostaną wyłoŜone ale nie wszystko na raz. Rok budŜetowy trwa 12 
miesięcy. W sierpniu moŜe się okazać, Ŝe trzeba będzie umarzać podatki rolnikom bo przyjdzie 
klęska, i w tedy nie będzie wpływu do budŜetu. Skąd w tedy wezmę pieniądze.  
 
Pan Mieczysław Socha prosi o wyrównanie poboczy na odcinku  Grębocice – Kwielice aby woda 
spływała do rowu oraz prosi o wyremontowanie dróg polnych przed Ŝniwami. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe wystąpi z pismem do powiatu  o wyrównanie poboczy. A jeŜeli chodzi o 
drogi polne to najprawdopodobniej ogłosimy przetarg i około  5 km dróg wyremontujemy.  
 
Pan Jerzy Koła prosi o dokonanie remontu kanalizacji burzowej we wsi Stara Rzeka od 
skrzyŜowania w kierunku sklepu. Woda nie spływa przy duŜych opadach i zalewa posesje.  
 
Ad 5)  
Sprawy róŜne. 
 
Pan Tadeusz Kuzara przedstawił pismo z Administracji zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa w 
sprawie nabycia od Skarbu Państwa nieruchomości.  
Pismo stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
Pan Kazimierz Zdebiak podziękował panu Markowi Pakietowi za prace włoŜoną w zorganizowanie 
grupy z Krzydłowic i za reprezentacje wioski podczas Turnieju Wsi. Dodał, Ŝe pozostali radni 
powinni brać przykład z pan Marka Pakieta. 
Pan marek Pakiet podziękował i dodał, Ŝe sam by tego nie zrobił gdyby nie pomoc pani sołtys Alicji 
Kiczak.  
 
 
Pan Jerzy Koła podziękował panu Wójtowi i Przewodniczącemu Rady za upór i stanowczość w 
sprawie otwarcia skrzyŜowania na drodze przed Przedmościem.  
 
Ad. 7 ) 
Zakończenie obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marian Wójcikowski 
zamknął obrady XI sesji Rady Gminy w Grębocicach. 
 
 
Protokołował: 
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Daniel Czajkowski  
 


